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1 
Waarom is er in de Voorjaarsnota 2010 voor gekozen de negatieve 
eindejaarsmarge voor Defensie voor € 60 mln. ten laste van het exploita-
tiebudget te laten komen? Wordt het probleem daarmee op dit budget niet 
alleen maar vergroot? 

2 
Kunt u uiteenzetten hoeveel er in 2007, 2008 en 2009 was geraamd in de 
oorspronkelijke begroting voor exploitatie DMO en hoeveel er in dat jaar 
daadwerkelijk is uitgegeven? 

3 
Kan een andere onderbouwing worden gegeven van de € 93 mln. die in 
2010 bespaard wordt door uitgaven uit te stellen? Welke zaken worden nu 
in 2010 niet gedaan of aangeschaft die wel waren voorzien? Welk deel van 
het bedrag van de € 93 mln. dat wordt gevonden door onder meer het 
uitstellen van «minder urgente verplichtingen» leidt in 2011 alsnog tot 
uitgestelde uitgaven? 

4 
Wat zijn exploitatie-uitgaven met een investeringskarakter? Hoe wordt 
bepaald of een uitgave een investering is of niet? Kunt u in feite kiezen of 
een bepaalde uitgave als «exploitatie» of als «investering» wordt 
bestempeld? In hoeverre zijn hier normen en regels voor en in hoeverre 
controleert de accountantsdienst of uitgaven wel ten laste van het juiste 
budget worden gebracht? 

5 
Wat zijn de gevolgen van de in 2010 genomen maatregelen voor de 
investeringsquote in 2010? 

6 
Welke gevolgen heeft het exploitatietekort materieel op de voorraad 
reserve-delen? Verwacht u dat hierdoor de materiële gereedheid daalt? 

7 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de financiële problemen, cq 
overschrijdingen bij Defensie? 

8 
In hoeverre is het defensiepersoneel geraadpleegd over en betrokken bij 
de versoberingsmaatregelen aangezien zij met het materieel moeten 
werken? 

9 
Mag op basis van alle in de brief genoemde bedragen geconcludeerd 
worden dat in 2010 op het exploitatiebudget DMO een overschrijding van 
ruim 253,7 mln. euro dreigde? 

10 
Is voor het jaar 2010 het budgetprobleem nu opgelost of bestaat de kans 
dat later in het jaar (in de Najaarsnota) opnieuw overhevelingen naar het 
exploitatiebudget nodig zullen zijn? 
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11 
Is de conclusie gerechtvaardigd dat de tekorten op het materieelbudget al 
(tijdelijk) worden opgelost met vijf verschillende maatregelen, waarvan er 
twee gebaseerd zijn op versobering/kostenreductie (dienstvervoer, 
oefenprogramma) en de overige maatregelen gebaseerd zijn op 
verschuiven van het probleem naar de toekomst (uitstel van uitgaven), 
respectievelijk verschuiven van het probleem naar het investerings-
budget? 

12 
Waar komt de ruimte op het investeringsbudget vandaan die het mogelijk 
maakt om € 75 mln. direct over te hevelen voor exploitatie en voor € 65 
mln. voorziene exploitatie-uitgaven met een investeringskarakter alsnog 
ten laste van het investeringsbudget te brengen? 

13 
Hoeveel was er in totaal voor dienstvervoer geraamd in 2010 en waar was 
deze raming op gebaseerd? Hoe kan daar nu in 2010 een bedrag van € 18 
mln. op worden bespaard? Waar en hoe slaat deze besparing neer binnen 
het defensieapparaat en wat zijn de gevolgen? 

14 
Welke maatregelen worden genomen om 18 mln. euro te besparen op 
dienstvervoer ? 

20 
Op welke vorm(en) van dienstvervoer heeft de besparing betrekking ? 

15 
Waarom is in de Voorjaarsnota 2010 gekozen om naast de belasting van 
het investeringsbudget uit hoofde van tekort in de exploitatie (i.c. € 75 
mln. overheveling en € 65 extra uitgaven met investeringskarakter), ook 
een verlaging met € 79 mln. voor «overige problematiek» door te voeren? 

16 
Kunt u inzichtelijk maken hoe de investeringsquote wordt berekend en 
welke budgetten en uitgaven wel en niet meetellen? 

17 
Worden de exploitatie-uitgaven met een investeringskarakter (nu ze 
gefinancierd worden uit het investeringsbudget) dan ook als investeringen 
beschouwd? 

18 
Welke gevolgen hebben de verplichtingenpauze voor de inzet van onze 
militairen in het buitenland? 

19 
Op welke manier wordt gewaarborgd dat al het materieel aan alle 
kwaliteitseisen voldoet? 

21 
Hoe verhoudt het exploitatietekort DMO zich tot de bezuinigingen die in 
de Defensiekrant aangekondigd zijn van week 25? 

22 
Welke investeringen en/of projecten die in 2010 waren voorzien zullen niet 
plaatsvinden als gevolg van de exploitatieproblematiek? 
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23 
Welke problemen voor het exploitatietekort voorziet u voor 2011? 

24 
Waarom is ervoor gekozen om te bezuinigingen op het oefenprogramma? 
Wordt daarmee het amendement Knops ( 32123 X, nr. 54 ) niet ongedaan 
gemaakt? 

25 
Is in feite een tekort vanuit 2009 op het exploitatiebudget, mede de 
oorzaak voor een nieuw dreigend tekort in 2010? 

26 
Wat is de thans geraamde investeringsquote voor de jaren 2011–2014? 

27 
Kan u de meeste actuele stand van zaken rond het exploitatiebudget DMO 
in beeld brengen door middel van een overzicht waar in samenhang 
duidelijk wordt (1) welke overschrijdingen zich op dit budget in 2010 
manifesteerden (2) wat per dreigende overschrijding de omvang en 
oorzaak was en (3) welke oplossing is gevonden? 

28 
Wat is de reden dat voor de lange termijn extra maatregelen nodig zijn? 
Wat is hiervan de orde van grootte? Aan welk type maatregelen denkt u? 
Is het denkbaar dat het investeringsbudget blijvend zal worden verlaagd 
om de tekorten op de exploitatie te dekken? 

29 
Waarom is er in de Voorjaarsnota 2010 voor gekozen de negatieve 
eindejaarsmarge voor Defensie voor € 60 mln. ten laste van het exploita-
tiebudget te laten komen? Wordt het probleem daarmee op dit budget niet 
alleen maar vergroot? 

30 
Kan de regering een specificering van de versoberingsmaatregelen 
geven? In hoeverre zijn deze maatregelen structureel? 

31 
Hoeveel was er in totaal voor internationale oefeningen geraamd in 2010 
en waar was deze raming op gebaseerd? Hoe kan daar nu in 2010 een 
bedrag van € 2,7 mln. op worden bespaard? Welke voorgenomen 
oefeningen worden nu niet uitgevoerd? Zijn op dit punt geen internati-
onale afspraken van kracht? 

32 
Wat zijn de gevolgen van de verlaging van het eigenlijke investerings-
budget die het gevolg is van het feit dat exploitatieuitgaven met een 
investeringskarakter nu, anders dan andere jaren, alsnog uit het investe-
ringsbudget worden gedaan? Kan een overzicht worden gegeven van de 
vermindering van investeringsuitgaven in traditionele zin die daarvan het 
gevolg is? 

33 
Wat zou de omvang van de Defensiebegroting 2010 moeten zijn geweest 
indien men de neerwaartse bijstellingen op materieel en personeel gebied 
(waarvan de onderhavige brief weer een duidelijk voorbeeld is) had willen 
vermijden? 
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34 
Kan u nog eens ingaan op de suggestie om het Defensiebudget op te 
bouwen uit twee delen waarbij het eerste deel de staande organisatie 
financiert inclusief de investeringen maar exclusief de operationele inzet 
en waarbij die operationele inzet wordt gefinancierd vanuit het 
HGIS-budget?
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